

Referat styremøte 4. april 2024

Til stede: Vera Verlo, Frode Ekkeren, John Erik Jess, Erling Jacobsen, Line Willersrud, Ellisiv Hovig (ref.)
Forfall: Allan Tingstveit

Sak 3: Årsmøte

Diskusjon rundt måte valg gjennomføres på årsmøtet. Reaksjon på skriftlig avstemming når ingen motkandidater. Årsmøtet avgjør gjennomføring av valget.

Sak 4: Konstituering av styret

Vedtak:

Leder: Vera Verlo

Nestleder: Erling Jacobsen

Kasserer: Frode Ekkeren

Sekretær: Ellisiv Hovig

Vera informerte om vedtekter og taushetsplikt.

Sak 5: Valg av komiteer

Vedtak:

Utstillingskomiteen: Berit Lund, Allan Tingstveit, Line Willersrud

Familiehundkomiteen: Mona Skyrud, Allan Tingstveit, Beate Aurbekkholen

Kioskkomite: Line Willersrud, Ida Foss, Vera har spurt Kjersti Pedersen, venter på svar

Rallylydighetskomiteen: Elin Thorstensen, Kai-Tore Rønold, Frode Sørensen, Mona Skogheim, Ellisiv Hovig

Jakt- og sporkomite: Vera, Frode, Jon Erik, Nina

Komiteene avtaler møter seg imellom. Tema: prøver/utstilling, kurs og treninger.

Kioskkomite: Stable på beina kiosk på utstilling og prøver, men ikke jakt/sporprøver.

Sak 6: Fløytdammen

Allan har ansvar for å sette opp innkjøp skilt på Fløytdammen. Det er enda ikke gjort. Ellisiv og Allan tar initiativ til dugnad ved behov.

Det er behov for bedre oversikt over når Fløytdammen er i bruk. Det opprettes et festet innlegg på FB der det noteres fortløpende planlagte aktiviteter.

Nord-Odal JFF har fått klarsignal til å ha treninger tirsdager.

Fløytdammen er opptatt 14. juli. WT Goldenfestivalen.

Sak 7: Travbanen

Kai-Tore Rønold og Vera Verlo tar ansvar for oversikt over materiell og innkalling til dugnad ved behov.

Rallylydighetskomiteen kan arbeide videre med mulighetene for å innrede deler av

lageret for innendørstrening.

Vera sjekker med grunneier Kjell Ottar Opsahl angående arbeidene som pågår og som ødelegger vegen inn til travbanen.

Sak 8: Kasserers hjørne

Henstiller til at det betales til bankkonto og ikke via VIPPS pga gebyrer.

Ønsker bilag som PDF fil.

Gjennomgang av noe utstyr for å høre om det er i orden og hvor det er oppbevart.

Viktig å holde materiallista oppdatert og legge til rette for kvittering av lån av utstyr.

Eventuelt

Rallylydighetskomiteen planlegger RL-stevne 22. september. Fint om kioskkomiteen har anledning til å ha kiosk.

Det har blitt borte et RL-skiltsett fra travbanen.

Avdelingen er spurt om å si noe på kontaktmøte om hvordan vi rekrutterer medlemmer. Ellisiv tar dette.

Ellisiv Hovig
Referent